

In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful

#Sohbet

12/02/2021

The Masjids are for Allah

“The masjids are the houses of Allah ﷻ. They are places that people can take refuge in. Allah ﷻ says: ‘لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ مَعَهُ تَعَوُّوا لِلَّهِ الْمُسْلِمِينَ وَإِنَّمَا لِلَّهِ الْقُدْرَةُ الْعَظِيمَةُ’ , ‘And [He revealed] that the masjids are for Allah, so do not invoke with Allah anyone’, (Qur’ān 72:18). Mosques belong to Allah ﷻ. Those who want to get closer to Allah ﷻ and be near Allah ﷻ go to mosques. Our Holy Prophet ﷺ says: “The prayer in congregation is twenty-seven times superior to the prayer offered by person alone.” He also says that for every step taken towards the mosque, a person gets 10 rewards for it and his station rises. Therefore, no harm comes from mosques.

Now in some places, they firstly shut down mosques and masjids because of this illness. If it wasn’t for the permission of Allah ﷻ, this illness would not have happened. They use the pandemic as an excuse. What they did was wrong, and in some places they’re still continuing with this wrong. Their minds don’t understand it, they are mindless and faithless ones. Allah ﷻ will give them their punishment in this world before the hereafter. If you are with shaytan and you’re against Allah ﷻ, then you’re the enemy of Allah ﷻ; this is what it means. Anybody who shuts the mosques and the masjids are enemies of Allah ﷻ. If they do this unknowingly and repent, Allah’s ﷻ door of repentance and forgiveness is open. But some do it knowingly and with persistence, and they’re taking this [illness] as an opportunity to do so. They say: “This illness is an opportunity for us, let’s shut it down”; while at the same time, they

do all sorts of filthy things everywhere. They do things that they shouldn't be doing in some places and they oppose Allah ﷻ. One shouldn't be coming against Allah ﷻ. Allah ﷻ has plenty of soldiers. When one soldier of His finishes, another one comes. In order to do away with this pandemic, you need to beg Allah ﷻ for it; you do not shut the mosques. They had shut the mosques in Lebanon as well, but their sanity was restored a little bit so they said they're going to open it for Friday (Jumah) Prayers. They then think of themselves as the brightest and cleverest people in the world whereas without begging Allah ﷻ and asking Him, this is not going to end.

Allah Glorious and Exalted is He can end one thing and come up with another. People need to seek refuge in Allah ﷻ otherwise they are finished; nothing will be of use for them other than this. So these masjids and mosques are places of refuge for people. When they have troubles they go there. But the ones who shut them are not ones who are with Allah ﷻ, they are with shaytan. Therefore, do not be with them. Wherever you see people screaming and yelling, stay away from them. Take your desires and what you want directly to Allah ﷻ. Beg Allah ﷻ and ask Him. He says, you are close to Me, ask Me and pray to Me; and you do this in mosques. Allah ﷻ says: **لَسْجِدٍ وَرَأَى** , 'And [He revealed] that the masjids are for Allah', (Qur'ān 72:18). This is what Mu'mins (believers) and Muslims should know first. May Allah ﷻ give us and all muslims intellect, good thinking and understanding. The month of Rajab is also coming, may it be Mubarak (blessed) and may it be a means for goodness insha'Allah. Wa min Allah at-Tawfiq. Al-Fatiha.”

Mawlana Shaykh Muhammad Adil ar-Rabbani

q.s

奉至仁至慈的真主之名

教导

2021/02/12

一切清真寺都是真主的

“清真寺是真主ﷻ的房子，是人们的避难所。真主ﷻ说：“一切清真寺都是真主ﷻ的，故你们应当祈祷真主ﷻ，不要祈祷任何物。”（古兰经 72:18）。清真寺是属于真主ﷻ的，那些想接近、亲近真主ﷻ的人们去往着清真寺。我们神圣的先知ﷺ说：“会众的（哲玛尔提）礼拜贵过一个人单独的礼拜 27 倍。”，他还说：“当一个人朝着清真寺每走一步时，他就会得到 10 倍的回赐，他的品级得以升高”。

清真寺不会带来任何危害。现在在一些地方，他们因疾病而首先关闭了清真寺和礼拜殿。需知，如果没有真主ﷻ的允许，这种疾病绝不会发生。他们借着流行疾病的借口（大行己私），殊不知，他们所做的是错误的，在一些地方，他们仍然在继续着这种错误。他们的思维不能明白，他们尽是一些没有理智和缺乏之辈；真主ﷻ将在后世到来之前的今世里就要惩罚他们，其意是如果你和恶魔在一起并且反对真主ﷻ，那么你就是真主ﷻ的敌人。任何关闭清真寺和礼拜殿的人都是真主ﷻ的敌人。如果他们在不知情的情况下这样做了，但是悔改了，那么真主ﷻ是接受忏悔的，宽恕之门是对他们敞开的。然后一些人却在估恶不俊地明知故犯，他们把这种（疾病）作为行

恶的借口。他们说：“这种疾病对我们来说正好是个机会，让我们关了它吧”；同时，他们也在到处营干各种肮脏的勾当。他们在一些地方做着不该做的事，他们反对着安拉乎太尔俩ﷻ。一个人不应该反对真主ﷻ。要知道，真主ﷻ有很多兵将，当他的一个士兵没有了，另一个接着就来了。故为了消除这种流行疾病，你需要祈求真主ﷻ护佑，你不能关闭清真寺。

在黎巴嫩清真寺的大门同样也被关闭了，但是他们尚存着些理智者，因此他们说他们会在星期五的聚礼中打开清真寺的大门。一些人他们自认为是这个世界上最明智、最聪明的人他们不去祈求真主ﷻ，不寻求他，那么这一切是不会（对他们）结束的。

真主ﷻ是荣耀而崇高的，他任意地结束一件事，并显出另一件事情。人们需要寻求安拉乎太尔俩ﷻ的庇护，否则他们就会遭遇毁灭；除此之外，他们不能从其他任何事情上获益。这些清真寺和礼拜殿正是人们的避难所，每当他们遇到困难时，他们就会去往那里。但是关闭他们的人不是与真主ﷻ同在的人，而是与恶魔在一起的人；所以，不要与他们在一起。无论你在哪里看到人们在尖叫大喊，那么要远离他们。把你的愿望和你想要的东西直接交给安拉乎太尔俩ﷻ吧，向真主ﷻ祈求，向真主ﷻ寻求；他说，你当与我亲近，求我，向我祈祷，你在清真寺里就这样做吧。真主ﷻ说：“一切清真寺都是真主ﷻ的。”（《古兰经》72:18）；这是信士和穆斯林首先应该知道的事情。愿真主ﷻ赐予我们及所有穆斯林以智慧、良好的思考和理解力。

勒哲布月份也即将到来，愿其中充满吉庆，愿它成为获得善良、美好的契机。

求主^ﷻ恩赐陶菲给，法提哈。

- - 毛拉纳·舍以海·穆罕默德·阿迪尔（求主圣洁筛海的机密）